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Référence : | 887899 |
Reference : 887899
Désignation : | Enfile-bas de contention| Matériau : | Polyamide / ABS |
Name : Device for compression stockings Material : Polyamide / ABS
Dimensions : | 26x24x13cm | Capacité : | Classe1,2,3&4 |
Dimensions : 26 x 24 x 13 cm Capacity : Class1,2,3&4
Poids net : | 1,3 kg | Poids brut : | 1,4 kg |
Net weight : 1,3 kg Gross weight : 1,4 kg
Colisage : | 1 | Origine : | France |
Packing : 1 Origin : France
Code douanier : | SH 90219090 | Code EAN | 3257348878991 |
Customs code : SH 90219090 EAN code : 3257348878991

Caractéristigues :

Appareil composé d'un tube qui écarte facilement et sans efforts les bas ou chaussettes de contention.L’enfile-bas peut étre utilisé avec
ou sans poignées, ce qui permet une autonomie totale du patient, ainsi qu'une intervention rapide et facile d'un tiers.Dans tous les cas, le
bas ou la chaussette sont déposés sans pli et sans contact, avec des plaies ou pansements éventuels.Chaque appareil est livré avec ses
accessoires (poignées et mode d’emploi).

Specification :

Device composed of a tube which easily and effortlessly compression stockings or compression socks.This device can be used with or without handles,
allowing full patient autonomy, as well as quick and easy third party intervention.In all cases, the stocking or the sock are took off without folds and without
contact, with wounds or dressings.Each device is delivered with its accessories (handles and user manual).

Garantie commerciale :

Ce produit est garantie contre tout défaut de matiére, de fabrication ou d'assemblage et pour une utilisation conforme a son usage, pour
une durée de 6 mois.

Commercial guarantee :

This product is guaranteed against any material, manufacturing or assembly defect and for use as intended, for a period of 6 months.

Précautions d'utilisation :
Veuillez prendre connaissance de la notice ou de la vidéo de démonstration avant utilisation.
Precautions for use :

Please read the instructions or the demonstration video before use.
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